
Protok6N Nr 1 15/18
Posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 12 lutego 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczyfrski
Wicestarosta - Krzvsztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
t-ukasz Bogucki

orazi Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Krzysztof Arcimowicz - z-ca nacz. Wydz. Architektury i Budownictwa
Stanislaw Smater - nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Artur Gajowniczek - nacz. Wydz. Administracyjno-Gospodarczego
lwona Chatupka - starszy specjalista w Wydz. Oswiaty i Promocji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4. Sprawy sluzby zdrowia.
5. Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki

nr 59/9 obrqb B w Sulejowku.
6. Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centralnej

czg6ci Sulejowka po poludniowej stronie torow kolejowych czqsc ll i lll.
7. Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dz:ialek

polozonych przy ul. Konopnickiej w Sulej6wku w rejonie linii elektroenergetycznych
400kv

B. Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcel projektu ,,Programu Ochrony
Srodowiska dla Gminy Mirisk Mazowiecki do roku 2020".

9. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa
Powiatowego w Mirisku Mazowieckim.

10 Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego Urzgdu
Pracy w Minsku Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu
wsp6lfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w rarnach
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020

'1'1. Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Zastqpcy Dyrektora Powiatowego
Urzgdu Pracy w Mihsku Mazowieckim do realizaqi projektu wspolfinansowanego ze
Srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020.

12. Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie skladnika majqtku ruchomego
o wartoSci jednostkowej przekraczalqcel kwotq 1 .000 zt.

'13. Sprawy o5wiatowe.
14. Podlgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2018 rok.
15 Sprawy ro2ne,
16. Przylqcie protokolu posiedzenia w dniu 31 stycznia iT lutego 2018r.
17 . Zamkniecie oosiedzenia.



Ad. 1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad. 2

Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytal porzqdek posiedzenia, ktory zostal
przyjqty jed nogtoSn ie.

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczyhski poinformowal o nastgpujqcych sprawach;

- 8 lutego br. w Siedlcach podpisana zostala umowa z Urzqdem Marszalkowskim na
dofinansowanie zadania drogowego Minsk Maz. Ceglow - Mrozy (kwota
dofinansowania 4.020.190 zl),
- odbyto siq posiedzenie Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku, na ktorym przyjqte
zostalo sprawozdanie z dzialalnoSci za 2017 r. i plan pracy na 2018 r. (zglos:zono
potrzebg blizszego przyjrzenia sig sprawom czysto6ci powietrza oraz
bezpieczenstwa w ruchu drogowym),
- podpisany zostat list intencyjny z Wojskowym Centralnym Biurem Konstrukcyjno-
Technologicznym o wspoNpracy z ZSZ Nr 2 w Minsku Maz.
- uczestniczyl w Mazowieckim Urzqdzie Wojewodzkim w uroczystoSci odznaczenia
pracownikow Starostwa p. A. Gruszczynskiej i p. H Zalewskiej zlotymi medalami za
dtugoletniq stuzbg,
- uczestniczyl w zebraniu w Barczqcej dotyczqcym inwestycji drogowej w tej
miejscowoSci,
- odbyl sig Konwent Wojtow i Burmistrzow w Ceglowie, jednym z tematow byla
kwestia podzialu statystycznego wojewodztwa dla celow okreslenia kwot, ktore
wojewodztwo mazowieckie moZe otrzymac z projekcji budzetu 2021-2027,
- uczestniczyl w zakohczeniu turnieju pitki halowej w Minsku Maz., na ktorym odbyla
siq licytacja i loteria majqca na celu wsparcie rehabilitacji zawodnika Mazovii.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastgpujqcej sprawie.
- odbyto sig pieruvsze posiedzenie Rady Spolecznej SPZOZ.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze informacje o sytuacji kadrowej

w SPZOZ jakie wplywajq sq zroZnicowane. Z otrzymanych pism wynika, ze jest
potrzeba podjgcia dzialan. W zwiqzku z powy2szym zwrocrl sig do dyrektora SPZOZ
o przedstawienie informacji, jakijest stan faktyczny na obecna chwilg.

Dyrektor - Artur Wigckowski powiedzial, 2e sytuacja jest powazna, ale pod
kontrolq. W dniu dzisiejszym na Oddziale Wewngtrznym jest 63 pacjentow,
13 pacjentow na SOR (2 loZka sq wolne). Ponadto poinformowal, 2e jeden le:karz
zOddzialu Wewnqtrznego nie przedluzyl kontraktu. Zwrocono sig do lek. Niemczyka,
czy nie objqlby kierowania dwoma pododdzialami i zgodzit sig. Podjqto rourniez
rozmowy z lekarzami, dostali podwyzki, Zeby utrzymac caly zespol, ale caly czas
poszukiwani sq lekarze, Od 12 lutego br. na Oddziale podejmie jeden lekarz.
Dyrektor SPZOZ zwrocil uwagq, 2e taka sytuacja na Oddziale Wewngtrznym jest
cykliczna i sig powtarza. Dodal, 2e trudno tylko przez zatrudnienie nowych lek.arzy
rozwiqzac ten problem, nale2y podjqc dzialania, ktore zapewniq pacjentom opriekq
i zbudujq zespol na stale. W latach 2015-2017 wszyscy rezydenci, ktorym kon<:zyla
siq rezydentura odchodzili. W ciqgu 3 lat odeszlo 5 rezydentow, przeszli do POZ,
a czasami dyzurujq. Lekarze, ktorzy konczq specjalizacjg nie chcq pracclwa6



w szpitalach. Poinformowal, 2e na neonatologii nie ma zadnego lekarza na etacie,
wszyscy sq na kontrakcie. Dodal, 2e podwyzki, ktore zostaty wynegocjowane
z lekarzami etatowymi i kontraktowymi na Oddziale Wewnqtrznym to k'wota
30.000 zl. Wyjasnil, 2e Oddziat 60-tozkowy wymaga ok. 12 lekarzy, zeby mieli
max.7, czy 8 pacjentow.
Dyrektor - Artur Wigckowski wyjasnil, 2e poinformowal Mazowiecki Urzqd
Wojewodzki, konsultanta ds. ratownictwa i organ zalozycielski.

Starosta - Antoni Jan f arczyriski powiedzial, 2e w piSmie z 2lutego br. mowa
jest o wsparciu i wystqpieniu do wojewody mazowieckiego o pomoc w pozysk.aniu
lekarzy specjalistow, ktorzy podjgliby wspolpracq z SPZOZ. Natomiast w piSmie
z 6 lutego br. wskazuje dyrektor kilka spraw, ktore dotyczqlekarzy i pielggniarek.
Dyrektor SPZOZ wyjasnif, 2e przedstawione propozycje sE wynikiem rozmow
z pielggniarkami i lekarzami, co mogtoby byc zachqtq, zeby osoby podjAly pracg,
Dodal, 2e rozwa2a czy nie trzeba bytoby wprowadzic takiego instrumentu, l<tory
pozwoliNby spojrzec szerzej i zbudowac bezpieczeristwo zdrowotne w calym
oowrecte.
Starosta powiedzial, 2e z wypowiedzi na sesji wynikalo, 2e Io nie jest problem
pienigdzy, a przedstawione w pi6mie propozycje wiqZq sig z finansami.
Dyrektor wyja6nil, ze mowiqc o kwestii pieniqdzy, mowit odnoszqc sig do Oddzialu
Wewnqtrznego, ze nie jest to wylqcznie kwestia pieniqdzy, ale przede wszys;tkim
przepracowania. Przedstawione w pismie propozycje dotyczq kwestii finansourych,
stworzenia pewnych instrumentow finansowych, ktore pozwolityby budowac
perspektywicznie takq mozliwo6c pozyskiwania pielqgniarek, czy lekarzy. Dodal, ze
uwa2a, 2e naleZy to przedyskutowac z organem zalo?ycielskim.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, ze dyrektor SPZOZ przedstawil
kilka propozycji wsparcia pzez organ prowadzqcy mozliwosci zabezpiecz:enia
lekarzy, nie tylko na Oddzlale Wewnqtrznym, chociaz Oddzial ten jest najbardziej
obciqzonym oddzialem, jeSli chodzi o liczbq pacjentow. Stqd w wielu przypadkach
pojawia sig ta sytuacja, 2e lekarze po pien,rsze nie chcq tam pracowac, a po drugie
mowiq, 2e 1u2 nawet nie chodzi o pieniqdze, ale o to zeby byla taka obsada, l<tora
zagwaranluje im jakosc pracy. Rozumie, 2e te propozycje, ktore przedstawil dyrektor
to propozyc1e pewnego systemowego rozwiqzania, ktore skutkowaloby tym, 2o nd
Oddziale Wewnqtrznym bytoby wiqcej personelu lekarskiego. Wydaje sig, ze nztle2y
rozpoczqc rozmowg w dwoch obszarach, ktore trapiq Oddzial Wewngtrzny Po
pierwsze dlaczego na tym oddziale jest tak cigzka praca, dlatego 2e czgsc
z pacjentow to sE pacjenci leZqcy dlugotrwale. Wydaje sig byc zasadne, aby
w najblizszym czasie podjqc jakieS kroki, 2eby rozpoczqc starania o to, aby dla takich
pacjentow znale2c rozwiqzanie, ktore bgdzie realizowane przez nas, a nie inne
podmioty np. uruchomienie Zakladu Opiekunczo Leczniczego. Konieczno6ciq wydaje
sig byc powolanie ZOL w strukturach SPZOZ. Dodal, ze nie jest to w zakresie
szpitala powiatowego, ale powinni5my powolac ZOL i wywalczyc kontrakt (mozt= sig
stac tak, 2e przez jakis czas mozemy nie dostac kontraktu). Inne propo:lycje
przedstawione w pismie to sq zachqty do pozyskiwania lekarzy do pracy. Nalez'y siq
zastanowic, lak mozemy trwale zwiqzac siq z lekarzami, ktorzy ksztaltowaliby obraz
SPZOZ. Dodal, 2e wiq2e sig to rowniez ze Srodkami finansowymi i bgdq one rniaiy
odbicie w wyniku finansowym SPZOZ. Nalezy sig zastanowic, czy pozwolic na lo,2e
priorytetem ma byc poprawa na Oddziale Wewngtrznym, nawet jesli bqdzie sig to
wiqzalo z ujemnym wynikiem finansowym.



Starosta - Antoni Jan f arczyriski zwrocil sig z pytaniem, a co z pozostalym
personelem poza Oddzialem Wewngtrznym, przeciez jesli uruchomione zos;tanq
regulacje placowe na jednym oddziale, to inni rowniez bqdq chcieli podwyzki.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, 2e w ostatnim pismie dyrr:ktor
uspokaja, ze nie jest, az tak 2le, jak przedstawil to z-ca dyr Mieczyslaw Romejko na
komisji. A z wypowiedzi Wicestarosty zrozumial, 2e jest to nawolywanie, zeby coS
zrobic, wprowadzic jakqs zmiang.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przypomniala w kontekscie zwiqksz:ania
ujemnego wyniku finansowego, 2e jeste6my w trakcie realizacji programu
naprawczego SPZOZ.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, ze konsekwencjq dzialan,l<tore
musi podjqc dyrektor jest Io, 2e wynik finansowy mole byc ujemny. Bo jezeli nie
dokonamy zmiany systemowej na Oddziale Wewngtrznym to zawsze bgdq
podnoszone kwestie intensywnosci pracy lekarzy i ilosci pacjentow przypadajqcych
na lekarza, a takle podnoszone kwestie pacjentow dlugotnruale przebywajqcych na
oddziale.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig z pytaniem, czy jest realna
mozliwosc pozyskania lekarzy z zewnglrz. Przypomniat, 2e byty protesty
pracownikow radiologii, osob zakladajqcych gipsy. Stwierdzil, 2e nie podjqlby siq
proby wskazania dyrektorowi SPZOZ co ma robic, czy kierowac na ZOL, czy
zatrudniac lekarzy, bo to nie my jako Zarzqd powinnismy o tym decydowac.
Natomiast mozemy rozwa2yc, jak to zorganizowac. Zgloszony pomysl oddziatu
geriatrycznego nie jest ztym pomystem, tylko jak go zrealizowac.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, Ze Wzyczyny sq systemowe i indywiduialne.
Systemowe to takie, 2e mamy dwa systemy finansowania w ramach sluzby zdrowia.
Pozyskujemy lekarzy z zewnElrz, Io nie sq lekarze w jakikolwiek sposob zwielzani
z Minskiem Maz., przychodzq dlatego, 2e wykazujemy duZq determinacjg, Zeby
zapewnic opiekg pacjentom. Podkreslalq,2e im siq tutaj dobrze pracuje. WyjaSnit, ze
problem Oddzialu Wewngtrznego trwa od blisko 12 lat. W lekarzach, ktorzy sq
generalnie z Minska Maz. jest przekonanie, 2e tu nigdy nie byto tak dobrze. D:zisiaj
konkurujemy migdzy sobq w ramach podmiotow medycznych o lekarza. UwaZa, 2e
za chwilq staniemy przed decyzjq, 2e lrzeba remontowac dalej oddzialy w szpritalu
i silq rzeczy bgdzie zmniejszona liczba loZek na tych oddziatach. Wyjasnit, 2e ZOL to
bytby oddzial, ktory odciqzylby interng, bo 30-40% pacjentow znajdujqcych siq na
oddziale powinno byc w ZOL.
P. Artur Wigckowski wyja6nil,2e ZOLjest iatwiej otworzyc niz geriatriq, bo nier ma
takich wymagan co do lekarzy. W skali kraju jest niewielu geriatrow, a do otwiarcia
takiego oddziafu niezbgdny jest przynajmniej I lekarz geriatra. Dodal, 2e w ZOL
mogtyby byc rownie2 dzialalnoSc komercyjna.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki zwrocil sig z pytaniem, czy z Ur:zqdu
Miasta Minsk Maz. jest jakaS informacja odnosnie zmiany miejscowego prlanu
zagospodarowania przestrzennego, bo utworzenie ZOL wiq2e sig z potrzebq miejsca
do jego wybudowania.

Dyrektor SPZOZ powiedziaN,2e nie ma zadnej informacji w tym zakresie.
Wicestarosta powiedzial, 2e pozostaje leszcze kwestia mieszkaricow baraku na
terenie SPZOZ.
Starosta zwrocil sig z pytaniem, a co jeszcze chcemy budowac poza parkingan-li, ze
ten plan zagospodarowania przestrzennego jest tak wazny.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e sq ro2ne pomysly, jesli chcieliby6my
uruchomi6 ZOL, to trzeba byfoby wybudowac budynek, ktory sluzylby na potrzeby



ZOL-u i nalezaloby wybudowac kuchniq. Dodal, 2e ZOL moZna otworzyc w kai:dym
innym miejscu, ale uruchomienie w szpitalu byloby najlepszym rozwiqzaniem.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, ze Miasto Minsk Mazow'iecki
przygotowato apel o utworzenie Oddziatu Geriatrycznego. Wydaje sig, 2e teraz
okazaniem dobrych chqci bytoby zabranie swoich mieszkancow z terenu szpitala.

Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek powiedzial, 2e olrzymal informailq>, 2e
pielqgniarki bojq siq przechodzic pomigdzy budynkami.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze teren patrolujq ochraniarze.

Starosta - Antoni Jan Iarczynski powiedzial, 2e nie chce zebysmy wytw<>rzyli
takq atmosferq, 2e brak planu zagospodarowania przestrzennego uniemozliwia nam
podejmowanie dzialan, ktore zmierzalyby do poprawy funkcjonowania szpitala.
Zwrocil siQ do Wicestarosty, aby wspolnie z dyrektorem SPZOZ przygotowali
wystqpienie do wojewody. Ponadto zaproponowal, aby dyrektor przedstawit
Zarzqdowi konkretne propozyqe z oszacowanie ich kosztow.
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki zaproponowal, aby zwrocic sig do Burmistrza
Miasta o rozwiqzanie sprawy mieszkaf cow baraku.
Dyrektor - Artur Wiqckowski powiedzial,2e umowa jest wypowiedziana i moZ:emy
zwrocic siq do Burmistrza o przeniesienie mieszkancow. Zobowiqzal siq, ze takie
pismo przygotuje.

Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial,2e w zasadzie sqprzydzielone
srodki na doposazenie przychodni, uzupetnienie wyposazenia oddzialu, ktory jest
remontowany trzeba bgdzie przygotowac wniosek do urzgdu wojewodzkiego. Dodal,
2e jezeli chodzi o zadania inwestycyjne - modernizaqa szpitala etap I to
modernizacja jest kontynuowana. Poza strefq przekazanq wykonawcy do
wyremontowania musi on wchodzic na niektore odcinki ginekologii, chirurgii, Zeby
wybudowac rozdzielnie elektryczne. Nie ma szczegolnych zagroZen co do terminu
realizaqi, w tym tygodniu uruchomiona bgdzie procedura przetargowa zakupu
pierwszego etapu wyposazenia, ktore bqdzie montowane na stale (wstqpna WV,:ena
ok. 1 mln z+) Ogtoszono procedurg przetargowq na opracowanie dokumentacji
projektowej na etap ll budowy wgzlow cieplnych. Szacunek na wyposazenie to
ok.2,5 mln zl - 3 mln zl.

Ad. 5
Z-ca nacz. Wydziatu Architektury i Budownictwa Krzyszlof Arcimowicz

powiedzial, ze Burmistrz Sulejowka zwrocrl sig o uzgodnienie projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki nr 59/9 obrqb 8 w Sulej6wku
przy ul. Szosowej i ul. 3 Maja. Wyjasnit, 2e dzialka naleZy do gminy i zntiana
przewiduje przeznaczenie tej dzialki pod zabudowq mieszkaniowq wielorodzinnq do
'16 m wysoko6ci. W zakresie zadan samorzqdowych nie ma zadnych uwag, niet ma
nieruchomosci powiatu minskiego, ktore wchodzilyby w obszar zmiany tego planu.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie pozytywnie uzgodnit projekt miejscowego prlanu
zagospodarowania przestrzennego dla dzialki nr 59/9.

Ad. 6
P. Krzysztof Arcimowicz powiedzial, 2e Burmistrz Sulejowka zwrocil sig

o uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
centralnej czq6ci Sulejowka po potudniowej stronie torow kolejowych czq56 ll illl.
Wyjasnil, 2e na tym terenie znajdujq sig nieruchomosci nalezqce do powiatu
minskiego nr 24 i 25, na ktorych obecnie znajduje siq Poradnia Psychologic,zno-
Pedagogiczna w Sulejowku. Przeznaczenie terenu w planie to sq uslugi zdrowia,



z ustaleniami szczego+owymi obecnie wysokosc 10 m i 25% min. powier;lchni
biologicznie czynnej. WyjaSnit, 2e postulujemy zmiang tego zapisu potrrzez
zwiqkszenie wysokosci zabudowy do 12 m i nie okre6lanie wskaZnika powier;zchni
biologicznie czynnej.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie pozytywnie uzgodnil projekt miejscowego plan
zagospodarowania przestrzennego ze zgloszonymi uwagami.

Ad. 7
P. Krzysztof Arcimowicz powiedzial, 2e Burmistrz Sulejowka zwroci{ siQ

o uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
dziatek polozonych przy ul. Konopnickiej, ktore nale2qdo osob fizycznych (8 dzialek),
nad ktorymi przebiega linia 400kV. Przeznaczenie tych dziatek w miejscowym planie
jest pod sktady, magazyny i ustugi w szerokim zakresie. Dodal, 2e w zakresie zadan
samorzqdowych nie ma zadnych uwag.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie pozytywnie uzgodnit projekt miejscowego prlanu
zagospodarowania przestrzennego dla dziatek przy ul. Konopnickiej w Sulejowku.

Ad. I
Naczelnik Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa - Stanisfaw Smater powiedzial, ze

w dniu 14 grudnia 2017 r. wojt Gminy Minsk Mazowiecki wystqpit z pr,csbE
o zaopiniowanie projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Minsk
Mazowiecki do roku 2020". WyjaSnil, 2e zgloszono kilka uwag do autora
opracowania, wszystkie uwagi zostaly uwzglgdnione i zwrocil sig o zaopiniowanie
pozytywn ie p rzedstawionego materiatu.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaNy w sprawie wyraZenia opinii dotyczqcej pro.iektu
,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Minsk Mazowiecki do roku 2020"',
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat siq jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 713/18 w sprawie wyrazenia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy lVlinst<
Mazowiecki do roku 2020".

Ad. 9
Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska przedstawiNa projekt uchwaly w sprawie

zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Minsku
Mazowieckim. Wyja6nila, ze Regulamin nie byl zmieniany od 2015 r., jest szereg
zmian wynikajqcych ze zmian przepisow, doszly nowe zadania jak organiz:acja
nieodplatnej pomocy prawnej, wyplata swiadczen dla posiadaczy Karty Polaka.
Zmiany dolyczq rowniez ustawy o zasadach prowadzenia polityki roz'woju
(koniecznosc opracowania Programu Rozwoju Powiatu Minskiego, jego realizacji i

aktualizacji, najwiqkszq zmiana jest wykre6lenie zadan Wydziatu Srodowiska i

Rolnictwa dotyczqcych Prawa wodnego. Rowniez w zadaniach poszczegolrrych
wydziatow zostaly wprowadzone zmiany majqce na celu doprecyzowanie zapisow
ustawowych tj. ustawy Prawo o ochronie Srodowiska, o ochronie gruntow le6nych, o
udostqpnianiu informacji o Srodowisku, o transporcie zbiorowym i ustawy
o gospodarce nieruchomo6ciami.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly w spr;awie
zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Mirisku
M azowieckim', Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jed noglos n ie.



zarz4d Powiatu podjqN uchwalq Nr 714118 w sprawie zmian
w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Mirisku
Mazowieckim.

Ad. 10
Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziala, 2e Rada Powiatu wyrazila

zgodq na realizacjg projektu ,,Aktywizaqa osob mtodych pozostajqcych bez pracy
w powiecie minskim (lll)". W zwiqzku z powyZszym naleZy upowaznic dyrektora PUP
do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu Nastgpnie odczytala projekt
uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego Urzqdu Pracy
w Minsku Mazowieckim do podpisania wniosku, umowy i realizaqi projektu
wspotfinansowanego ze srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w rarnach
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020; przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziat siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 715118 w sprawie udzielenia
upowa2nienia Dyrektorowi Powiatowego Urzgdu Pracy w Mifisku Mazowieckim
do podpisania wniosku, umowy i realizacji projektu wspolfinansowanego ze
Srodk6w Europejskiego Funduszu spoNecznego w ramach programu
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozw oj 2014-2020.

Ad.11
Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska przedstawila projekt uchwaiy w sprawie

udzielenia upowaznienia Zastgpcy Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku
Mazowieckim do realizaqi projektu wspotfinansowanego ze srodkow Europejsk:iego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwoj
2014-2020; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaiy Zarzqd
opowiedzial sig jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 716118 w sprawie udzielenia
upowa2nienia Zastgpcy Dyrektora Powiatowego Urzgdu Pracy w Mirisku
Mazowieckim do realizacji projektu wspoNfinansowanego ze Srodkow
Europejskiego Funduszu SpoNecznego w ramach Programu Operacyjrrego
Wiedza Edukacja Rozwoj 2014-2020.

A.d.12
Naczelnik Wydzialu Administracyjno-Gospodarczego Aftur Gajowniczek

odczytal projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie skladnika majqtku
ruchomego o wartoscijednostkowej przekraczajqcej kwotq 1.000 zl.
Zarzqd ustalil, 2e warunki dotyczqce przetargu na sprzeda2 samochodu ustali
Starosta. Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 717118 w sprawie wyrazenia zgody na
zbycie skladnika majqtku ruchomego o warto6ci jednostkowej przekraczajqcej
kwotg 1.000 zl.

Ad. 13

P. lwona Chatupka powiedziala, 2e Wydziat Oswiaty i Promocji przygotowal
dwa projekty uchwal w sprawie okreslenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru
godzin zaiqc dla niektorych nauczycieli, zasad naliczania tygodniowego
obowiqzkowego wymiaru godzin i rozmiaru obnizek, a tak2e w sprawie okreSlenia



rodzaiu swiadczen przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli
orazwarunki i sposob ich realizacji,

odnosnie pierwszego projektu uchwaly p. lwona Chatupka wyjasnila, 2e
obowiqzujqca od 1 stycznia 2018 r. ustawa o finansowaniu zadan oSwiatowych
wprowadza wiele zmian m.in. w arL. 42 ust. 7 Karty Nauczyciela. Zmiany bqdq
obowiqzywac od 1 wrze6nia 2018 r. sq to m.in. rozszerzenie katalogu specjalistow
zatrudnionych w szkole, wprowadzono gornE granicA pensum dla wszystkich
specjalistow zatrudnionych w szkole 22 godziny tygodniowo, wprowadzenie
uSredniania pensum nauczycieli realizujqcych w ramach swojego stosunku pracy
tygodniowy ro2ny wymiar zajqc, ponadto kilka spraw porzqdkujqcych dotyczqcych
ksztatcenia w formie zaocznej i na odlegtosc.

P. lwona Chatupka powiedziaNa, 2e Wydzial proponuje, aby wymiar godzin
tygodniowy zatrudnionych w szkole wyniosl 22 godziny. Wyjasnita, ze jest to
podyktowane zadaniami specjalnymi w zawiqzku z realizaqq pornocy
psychologiczno-pedagogicznej. Tym bardziej, 2e liczba uczniow o potrz:ebie
ksztalcenia specjalnego wzrasta, w roku szkolnym 201612017 bylo takich uczniow 18,
a lerazjest juz 35 (bez szkol specjalnych). Uchwala ta dotyczy spraw pracowniczych,
wigc wymagane jest aby byta poddana opinii zwiqzkow zawodowych, ktore majq
30 dni na wydanie takiej opinii. Zmiana dotyczy rowniez rozmiaru obnizek
tygodniowego obowiqzkowego wymiaru zajqc, poniewaz do tej pory byiy tam zapisy
dotyczqce kierownictwa SOSzW, ale z uwagi na fakt, 2e ju2 nie funkcjonuje zostalo
to usuniqte. Dodatkowo jeszcze rozmiar obnizki w wymiarze 7 godzin dla
kierownictwa Stacji Diagnostyki i Mechaniki Pojazdowej w CKZ|U.

Po analizie Zarzqd Powiatu jednogloSnie podjqt decyzjg o skierowaniu
projektu uchwaly do konsullacji ze zwiqzkami zawodowymi.
P. lwona ChaNupka dodata, 2e uchwala ta bqdzie obowrqzywala od 1 wrzerSnia
2018 r,, jednak do korica kwietnia jest czas na przygotowanie projektow arkuszy
organizacyjnych i dobrze, zeby to byto juz unormowane ze wzglgdu na pensunr dla
specjalistow.

Kolejny projekt uchwaly dotyczy funduszu zdrowotnego dla nauczycieli.
Stanowi realizaqq upowaznienia zawadego w art.. 72 ust. 1 karly Nauczyciela, ktory
stanowi, ze organ prowadzqcy corocznie musi ptzeznaczyc w budzecie odpowie,dnie
srodki na pomoc zdrowotnq dla nauczycieli. Dotychczas srodki byly przekazywane do
budzetow szkol, jednak z analizy orzecznictwa sqdow administracyjrnych
i rozslrzygniqc nadzorczych wynika, ze niedopuszczalnym jest, aby srodkamri na
fundusz zdrowotny dla nauczycieli dysponowal dyrektor szkoly. Wyjasnila, ze
w przygotowanym projekcie znalazl sig zapis, ze bgdzie siq to odbywaio na poziomie
organu prowadzqcego. Wnioski bqdq skladane przez nauczycieli za po6rednictwem
dyrektorow szkot do organu prowadzqcego. Starosta w drodze zarzqdzenia bqrdzie
mogl powotac komisjg, kt6ra bgdzie opiniowac i rozpatrywac te wnioski, a nastqpnie
przedkladac staroscie do ostateczne j decy4i. Propozycja, aby wnioski byty
rozpatrywane raz w roku do 30 listopada, a termin sktadania wnioskow do
31 pa2dziernika za posrednictwem dyrektora szkoiy, ktory na wniosku bgdzie wnosil
odpowiedniq adnotacjg o stanie zatrudnienia, czy jest to nauczyciel czynny, czy
emeryt, rencista, bqd2 nauczyciel na Swiadczeniu kompensacyjnym. Dodala, 2:.e ta
uchwala rowniez wymaga opinii zwiqzkow zawodowych.
Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze nauczyciel w trudnej sytr"racji
zdrowotnej, jesli prosi o takie swiadczenie to mozemy byc pewni, 2e te pieniqdze sq
mu potrzebne. Zaproponowat,Zeby to bylo rozpatrywane nie pozniej niz w ciqgu



2 tygodni, czy miesiqca. Nie moZna czekac rok czasu na takie swiadczenie Nalezy
te wnioski rozpatrywac maksymalnie szybko. Jesli ktos prosi o pomoc, to pieniqdze
sq mu potrzebne i jest to pilna sprawa.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zaproponowala, aby te pilne sytuacje byty
traktowane jako wyjqtki, zeby komisja nie musiala zbierac sig co 2 tygodnie

P. lwona Chalupka powiedziala, 2e zalo2enie byto takie, aby komisja zbierala
siq raz w roku, aby wnioski zostaty rozpatrzone kompleksowo, aby nie doszlo do
tego, ze zabraknie dla jakiejs osoby srodkow, ktora w po2nielszym czasie bgdzie ich
potrzebowac.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e funkcjonujqcy w szkole ZFSS moze takq
sytuacjg rozwiqzac, gdy w funduszu zdrowotnym nie ma juz pienigdzy.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zaproponowal, 2eby fundusz zdrowotny
byt traktowany jako takie. kompleksowe wsparcie, natomiast w tych nagtych
przypadkach korzystac z ZFSS.

P. Marek Pachnik stwierdzil, ze nie moze byc tak zeby nauczyciel czekial na
przyznanie Srodkow rok. Sklada wniosek i przyznaje sig Srodki, a jak zabraknie wtedy
bqdziemy sig zastanawiac.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila uwagq, ze nie rozstrzygnigta jest kwestia
limitu, bo moze siq ten fundusz wyczerpac skoro srodki bedq przyznawane na
biezqco.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze propozyqe zgtoszone przez
p Marka Pachnika naleZy przedstawic radcy prawnemu i ewentualne uwagi
przekazane zostanq czlonkom Zarzqdu mailowo.

Kolejno p. lwona Chalupka powiedziala, 2e dyrektor Zespolu Szkot nr 1 w Minsku
Maz. zwrocila siq z proSbq o utrzymanie w organizacji roku szkolnego godzin na
przysposobienie wojskowe. WyjaSnila, ze deklaracja Zarzqdujest niezbgdna w celu
zlo2enia aplikacji na ll turg programu pilotazowego dla klas wojskowych. Dodata, ze
dyrektor wyliczyla koszt 2-letni realizaqi na kwotq 9.300 zl, ale lrzeba miec jeszcze
na uwadze Soh podwyzki dla nauczycieli od m-ca kwietnia, wigc ten koszt wzro$nie.
Termin skfadania wniosku upiywa w dniu dzrsrelszym.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazit zgodq na przystqpienie do ll edycji
programu i utrzymanie w organizacji roku szkolnego godzin na przysposobienie
wojskowe.

Ad.14
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaty w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2018 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow
biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej i dotyczq:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkot Specjalnych w lgnacowie
- Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespotu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqce w Minsku Maz.
- Zespolu SzkoN im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Mirisku Maz.



- Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 w Mirisku Maz.
- centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonk:owie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaiy,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaiy
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 718/18 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2018 rok.

Ad, 15
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie sig 26 lutego br. o godz. 13.00.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocita sig o wyrazenie zgody na dokonanie

jednorazowego wydatku tj wyptatq dodatkowego wynagrodzenia rocznego za
2017 r. Wyjasnila, 2e lqcznie jest to kwota 5.326.560 zl.
Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na wyplatg dodatkowego wynagrodzenia rocznego.

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, czy byl poruszany
temat chtodni do przechowywania tusz dzikow w zwiqzku z ASF. Wyjasnil, 2e
w innych powiatach kupowane sq takie chlodnie. W przypadku braku takich chtodni
wstrzymane sq wszystkie odstrzaly. Powiedzial, 2e byl na spotkaniu z rolnikami, na
ktorym poruszono ten temat, 2e w zwiqzku z brakiem odstrzalu bqdq duze szkody
w rolnictwie.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedziaf, ze do tej pory nikt takliego
problemu nie zglaszal.

Ad. 16
Protokoty posiedzenia w dniu 31 stycznia i 7 lutego br. zostaly przyjqte.

A.d.17
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Ptotr Wieczorek


